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Abstract:

This work is considered a doctoral thesis in the field of linguistic studies
and criticism, it is entitled: stylistic study of "Give out your hand we forgive
each other'" by AHMED AMINE.

We captured the stylistic phenomenons in it by counting them, then by
studying and analyzing them while justifying the stylistic phenomenon
throughout the poems. The study considered three aspects: the sound, the
composition and the significance. Through those three aspects we were able to
discover the stylistic phenomenon and stop by its beauty, all by the help of
numbers in order to reach the scientific truth and the research precision.

Key words: stylistic, counting, poems, sound, composition, significance.
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Résumé

Ce travail est considéré une thése de doctorat dans le domaine des études
et critiques linguistiques, le travail est intitulé¢ étude stylistique '""Donnez vos
mains pour se pardonner' par AHMED AMINE.

Nous avons capturé les phénomeénes stylm!istiques dans ce travail en
comptant, étudiant et analysant ces phénomenes tout en justifiant au long des
poemes. L’étude consideére trois aspects: le son, la composition et la
signification. A travers ces trois aspects nous avons pu découvrir le phénoméne
stylistique et assimiler sa beauté, tout en s’appuyant sur les nombres afin
d’atteindre la réalité scientifique et la précision de recherche.

Mots clés : stylistique, comptage, poémes, son, composition,

signification.



